
Το ΔΣ του Συλλόγου ΔΕΠ ΠΚ συνεδρίασε σήμερα (10/12/2009) και κατέληξε ομόφωνα στις 
παρακάτω αποφάσεις: 
 
1. Το ΔΣ συζήτησε το θέμα της οργάνωσης Γενικών Συνελεύσεων του Συλλόγου μετά από αίτημα του 
1/5 των μελών του (σύμφωνα με το καταστατικό και όπως έγινε πρόσφατα) και ομόφωνα κατέληξε 
στην απόφαση ότι, στις περιπτώσεις αυτές τα μέλη που αιτούνται την διεξαγωγή της συνέλευσης θα 
πρέπει τουλάχιστον μία εβδομάδα πριν να κοινοποιούν ενυπόγραφα σε όλα τα μέλη του Συλλόγου τις 
θέσεις που καταθέτουν για συζήτηση. 
 
Επιπλέον το ΔΣ συζήτησε τα προβλήματα που συνδέονται με την ώρα διεξαγωγής των κάθε είδους 
διοικητικών και συνδικαλιστικών δραστηριοτήτων και αποφάσισε τα παρακάτω: 
 
Δεδομένης της πίεσης που υπάρχει στο πρόγραμμα των μαθημάτων των φοιτητών, λόγω της έλλειψης 
αιθουσών διδασκαλίας, ο Σύλλογος δεσμεύεται να πραγματοποιεί όλες τις δραστηριότητες του μετά τις 
17:00 (το τέλος των μαθημάτων). Επίσης καλεί την Σύγκλητο, τις συνελεύσεις των τμημάτων και το 
σύλλογο φοιτητών να ακολουθήσουν αυτή την πρακτική, ώστε να αποδοθούν στη διδασκαλία οι 
αντίστοιχες ώρες και να μειωθούν κατά το δυνατόν τα κενά ανάμεσα στις διδακτικές ώρες. 
 
 
2. Το ΔΣ συζήτησε το θέμα της διαφάνειας στην λειτουργία των δημόσιων φορέων, υπό το φώς των 
πρόσφατων εξαγγελιών της κυβέρνησης. Θεωρεί ότι το Πανεπιστήμιο, εκ της φύσεως του, οφείλει να 
πρωτοπορεί σε θέματα δημοκρατίας και για το λόγο αυτό, και ανεξάρτητα από την τύχη του 
εξαγγελθέντος νομοθετήματος, ζητά από την Διοίκηση του Πολυτεχνείου να εφαρμόσει άμεσα τους 
κανόνες διαφάνειας, με δημοσιοποίηση στο δίκτυο κάθε διοικητικής ή οικονομικής πράξης σε όλες τις 
υπηρεσίες του. 
Επίσης για το ίδιο θέμα το ΔΣ αποφάσισε να συγκαλέσει Συνέλευση του Συλλόγου στις αρχές 
Ιανουαρίου 2010. 
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